
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1660
Vil ministeren begrunde, hvorfor det ikke var muligt at varetægtsfængsle en 41-årig
mand, som er mistænkt for at have seksuelt misbrugt en hest på Holbæk Rideskole
tirsdag den 31. august, og som nu også undersøges i sammenhæng med en lignende
sag om misbrug af en hest på samme rideskole sidste år? Der henvises til artiklen
”Mettes hest blev misbrugt: Rasende over løsladelse”, BT.dk, den 1. september 2021.
Hvad vil ministeren gøre for at sikre bedre mulighed for at kunne varetægtsfængsle i
sager om seksuelt misbrug af dyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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